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dictionary  [ˈdɪk.ʃən.er.i] (n.) 字典	
spell [spel] (v.) 拼寫	
group [ɡruːp] (n.) 群組	
word [wɝːd] (n.) 單字、談話	
list [lɪst] (n.) 清單、目錄	
rule [ruːl] (n.) 規則	
bell [bel] (n.) 鐘、鈴	
cheat [tʃiːt] (v.) 作弊	
*competition [ ˌkɑːm.pəˈtɪʃ.ən] (n.) 比賽、競爭	
*be divided into [dɪˈvaɪd] (v.) (使)分組	

Besides, we are asked to bring dictionary to school tomorrow because we 
have a spelling bee *competition. All of us are *divided into several groups. 
Each group will *receive a word list tomorrow, and we have an hour to look 
up the dictionary. The rule is to spell the words correctly before the bell rings. 
No one is allowed to cheat. I think it will be exciting.  

 
此外，我們被要求明天帶字典來學校，因為明天有一個拼字比賽。我

們所有人都將被分成不同的小組。每個小組明天都會收到一個單詞表，我

們有一個小時的時間可以查字典。規則是在鐘響之前正確拼出單字。沒有

人被允許可以作弊。我認為這個比賽令人興奮。	

 

My favorite subjects at school are math, PE, and history. Although our 
math teacher always sets a lot of homework and gives us tests before each 
lesson, I still love to learn it. *Instead, I hate to learn languages such as English 
and Chinese because these courses are too boring. But I still study hard because 
I know that it is important to have language *abilities. In fact, there is no excuse 
for bad learning. 

 
我在學校最喜歡的科目是數學，體育和歷史。儘管我們的數學老師總

是出很多作業，並在每節課開始之前給我們考試，但我仍然喜歡學習數學。

相反地，我討厭學習英語和中文等語言，因為這些課程太無聊了。但是我

仍然會努力學習，因為我知道擁有語言能力很重要。事實上，沒有任何學

習不好的藉口。	

 


